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Horváthné Éva: ISTEN HITE BENNÜNK 

Bor Ferenc: SZAVAIDBAN ERŐ LAKOZIK 

KSZE Ságvár, 2023. 07. 15-i élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

 
Drága mennyei Atyánk, a Te szereteted mindennél többet ér. Hálásak vagyunk azért, hogy 

ez a szeretet kitöltetett a mi szívünkbe a Szent Szellem által. Köszönjük neked ezt mennyei 
Atyám. Hálás a szívünk, hogy a mai napon összegyűlhettünk a Te dicsőségedre, Atyám. 
Köszönjük, hogy együtt és egységben lehetünk veled, és a mai napon is a Te üzeneted átjárja 
a mi szívünket és kijelentéseket, megértéseket kapunk belőle. Köszönöm mennyei Atyám, a 
mai napon megjelent drága testvéreimet, a Te gyermekeidet, akik itt jelen vannak. Köszönjük 
azokat, akik hallgatnak minket az interneten. Köszönöm az életüket, a nyitott szívüket, a halló 
fülüket, a látó szemüket. Köszönjük mennyei Atyám, hogy az Ige magja ma is mélyen 
gyökeret ver a szívükbe, és hatalmasan növekszik és megértést hoz az ő életükbe, a Jézus 
nevében. Köszönjük mennyei Atyám, a megváltó művedet. Köszönjük, hogy a drága Fiadat 
adtad értünk és helyettünk, aki a keresztre ment, és megváltott minket a szellemi halál átkától, 
a betegségtől, és a szegénység átkától. Köszönjük neked, drága Jézus, hogy az életedet 
odaadtad és nekünk ezáltal új életünk lett, mert befogadtunk Téged a szívünkbe és új életet 
nyertünk. A régiek elmúltak, ímé újjá lett minden. Köszönjük, hogy ebben az isteni dicső-
ségben, az isteni hitben járhatunk, mert hit van a szívünkben, megkaptuk az isteni hitet. 
Mennyei Atyám, köszönjük neked ezt. Ez a hit a legdrágább kincs az életünkben. Mert isteni 
hit nélkül semmik vagyunk. Nem a saját elménkre támaszkodunk, hanem a Te isteni hitedre, 
ami bennünk él, bennünk van. Ezt a hitet használjuk ahhoz, hogy a csodákat meg tudjuk élni. 
Köszönjük Atyám, hogy természetfeletti megnyilvánulásokat élhetünk meg. A Jézus nevében 
köszönjük ezt, mennyei Atyám. Köszönjük, hogy annak a Szelleme lakik bennünk, aki 
feltámasztotta Jézust a halálból, és ugyanaz a drága Szent Szellem, aki feltámasztotta Jézust a 
halálból, megeleveníti a mi halandó testünket is, az Ő bennünk való lakozása által. Köszön-
jük, hogy megelevenedünk minden napon. Köszönjük, hogy a gyógyító kenet hatalmasan 
jelen van a mai napon is. Gyógyulások, jelek, csodák történnek a mai alkalom során, a Jézus 
nevében. Megtörik az iga a kenet miatt, a Jézus nevében. Kiárasztom ezt a kenetet a 
testetekre, a fejetek tetejétől a lábatok ujjáig, a Jézus nevében. Kenet, járd át ezeket a drága 
testeket! Köszönjük a szabadulásokat is, Uram, ami általad történik és a hit által, ami a 
szívünkben van, az isteni hit által, mert azt munkába állítjuk. Köszönjük mennyei Atyám. 
Hálás a szívünk a megoldásokért. Hálás a szívünk, Uram, hogy gyorsasággal megoldások 
jönnek az életünkbe, bármilyen területen is kérjük Tőled, mert a hitünket használjuk, az isteni 
hitet, ami bennünk van. Nem az emberi hitet, nem az emberi okoskodást. Köszönjük mennyei 
Atyám, a megoldásokat. Köszönjük, hogy Te mindig velünk vagy, mindig bennünk vagy, és 
bennünk is maradsz, a Jézus nevében. Hálás a szívünk, hogy itt a földön élhetjük a mennyei 
örök életet. Köszönjük, hogy másoknak is segíthetünk, Atyám, hogy a Te Igédet szólhatjuk, 
amelyben erő van, amelyben élet van. Köszönjük ezt a drága, dicsőséges életet, amit nekünk 
adtál, Atyám. Köszönjük, hogy a Te gyermekeid lehetünk, hogy a Te állampolgárságodban 
élhetünk, Atyám. Köszönjük neked a Jézus drága szent nevében. Atyám, megtörjük a gonosz 
minden erejét, minden cselvetését. Akármilyen csellel jön elénk, megállítjuk őt.  
Megparancsoljuk neki, hogy takarodjon, tűnjön el az életünkből, a körülményeinkből, a Jézus 
nevében! Megtörjük azt, hogy a nap melege ne szúrja meg az embereket, akik kint dolgoznak. 
Szent védelmet szólítunk elő az ő életükre! Köszönjük mennyei Atyám, ezeket, amiket 
szólhatunk Hozzád, a Jézus drága szent nevében. Imádunk, dicsérünk és magasztalunk Téged, 
Atyám, minden napon, a drága Jézus nevében! Ámen! Üdvözöljétek egymást, az isteni szent 
csókkal! Öleljétek meg egymást! Ámen!     

 Áldottak vagytok! Szeretettek vagytok! Az isteni szeretet járjon át benneteket és Istennek 
a hite legyen bennetek! Békesség és öröm van az Úrban.  
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A mai tanításunk címe: Isten hite bennünk. Több részt fogtok ebből hallani. Ez egy ilyen 
bevezető rész, amiről már hallottatok is, de jó ismételgetni, hogy minél jobban gyökeret 
verjen a szívünkbe, hogy ki tudjon majd növekedni és gyümölcsöt tudjon teremni. Tehát ma 
arról fogok tanítani, hogy hogyan legyen bennünk Isten hite. Isten Igéjének egyik 
legfontosabb alapja az, hogy Isten hite bennünk legyen. Ha ezt mélyen megértjük, akkor ez 
meg fogja változtatni a körülményeinket, a helyzeteinket, ami által győztes életet élhetünk.  

Amit már hallottatok többször is, hogy kétféle hit létezik. Létezik az emberi természetes 
hit és a szellemi hit, vagyis az isteni fajta hit. Azt is hallottátok már többször tőlem, hogy az 
emberi hit az öt érzékszerv alapján működik. A látás, a hallás, ízlelés, szaglás és tapintás, ezek 
az öt érzékszervi működés. Ez az emberi fizikai természetes hit. Ez csak emberi képesség, ami 
természetfeletti csodákat nem képes eredményezni.  

Ahhoz, hogy megtapasztaljátok a természetfölötti csodákat és természeti megtapasztalá-
sokat éljetek át, Isten hitére van szükségetek, ami már a ti szívetekben benne van. Ahogy a 
Márk 11,22-ben írja az Egyszerű fordítás, hogy: „Legyen bennetek Isten hite”! Ezt Jézus 
mondja, hogy legyen bennetek Isten hite. Isten az Ő hitét odaadta nekünk és elérhetővé tette a 
számunkra. Sokan azt mondják, hogy Isten mindent képes megtenni, de hát ehhez nekünk 
sokkal több hitre van szükségünk. De ez téves felfogás. Mert, akik így gondolkodnak, azok 
figyelmen kívül hagyják azt az erőt és hitet, amit Istentől kaptak. Újjászületett hívőként fontos 
lenne megértened, hogy nem a saját hitedből és nem a saját erődből kell élned. Isten már 
neked adta az Ő hitét, hogy használd azt. És ha használni fogod az Ő hitét, akkor az által 
fogsz elérni eredményeket az életedben. Ugyanaz az erő, amit Isten használt, számunkra is 
elérhető. Ő hit által teremtette a világmindenséget. Ezzel mutatja be a hitet. Isten hit által 
teremtette a világmindenséget és hit által tartja fent azokat. Ahogy írja a Zsidó 1,3. hogy hit 
által tartja fenn a mindenséget. 

Zsidó 1,3/a. 
3/a. Aki az Ő dicsőségének visszatükröződése, és az Ő valóságának képmása, aki 

szavának erejével tartja fenn a mindenséget,  
Isten ma is hit által teszi ezt. Ő tartja fenn az Univerzumot, a csillagokat, az eget, a napot. 

Mindent Isten tart fenn. Mivel bennünket is a saját képére és a hasonlatoságára teremtett, ezért 
mi is ugyanúgy járhatunk a hit útján és ugyanúgy élhetünk a hitből, mint ahogy Ő. Például az 
üdvösséget is hit által kaptuk. Ez csak egy példa. Az Efézus 2,8-at felolvasom az Arámi 
Biblia szerint, mert itt lehet nagyon jól megérteni, hogy az isteni hit az Istentől származik.  

Efézus 2,8. Arámi Biblia  
8. Mert az Ő kegyelméből üdvözültünk hit által, és ez a hit nem tőled származott, 

hanem Isten ajándéka. 
Ez a „nem tőled származott” igeszakasz az isteni hitről beszél. Tehát, ha nem tőled 

származott, akkor az Istentől származott. Tehát isteni hitről beszél, ami Isten ajándéka, vagyis 
ajándékba kaptuk. Isten neked adta az Ő hitét, hogy hihess az üdvösségben, például, hogy 
hihess a gyógyulásban, mert az üdvösségben benne van a gyógyulás, hihess a gyarapodásban, 
hihess a szabadulásban, hogy békességben tudsz élni, és nem félelemben. Hihess mindenben, 
amit Ő adott. Isten hite nélkül ugyanis nem tudsz elérni ilyen dolgokat. Nem tudsz üdvözülni, 
nem tudod elvenni a gyógyulást. Nem tudod a saját hitedet használni arra, hogy te meg-
gazdagodsz, vagy bőségben tudsz élni. Ezt csak isteni hit által tudod megtenni. Az emberi hit 
kizárólag csak az érzékszervi tudás szintjén működik, amit képtelen vagy használni a 
láthatatlan szellemi világban. Az emberi hitet nem tudod használni. Isten Igéjének alapján 
viszont olyan dolgokban kell hinni, amiket nem látsz. Ezért adott nekünk Isten természet-
feletti hitet, ami előszólítja a nem létezőt, mint meglevőt, és ezt nem tudja korlátozni az öt 
érzékszervünk. Tehát, ha az isteni hitet munkába állítjuk, azt nem fogja tudni korlátozni az öt 
érzékszervünk. Most elolvasom az Efézus 2,8–9. a mi fordításunkból.  

Efézus 2,8–9. 
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8. Mert kegyelemből tartattatok meg, hit által; és ez nem tőletek van: Isten ajándéka ez; 
Itt is írja, hogy ez nem tőletek van. Tehát itt az isteni fajta hitről beszél.  
9. Nem cselekedetekből, hogy senki ne kérkedjék. 
Tehát nem tudsz fizikai cselekedettel elérni isteni hitet. Fizikai cselekedettel az öt fizikai 

érzékszerven keresztül képtelenség. Nem a mi érdemünk, nem tudjuk kiérdemelni ezt. Ezt 
kegyelemből kaptuk. Isten hitéről beszél, ami bennünk van, amit megkaptunk. Ez a hit mit 
tesz? Olvassuk el a Róma 4,17-et.  

Róma 4,17. 
17. Amint meg van írva, hogy: sok nép atyjává tettelek téged. Az előtt az Isten előtt, 

akiben hitt, aki a holtakat megeleveníti, és azokat, amelyek nincsenek, előszólítja mint 
meglevőket. 

Ábrahámnak mondja, hogy „sok nép atyájává tettelek téged”, de nekünk is ugyanúgy 
mondja itt. Az Ige Isten hitéről beszél, ami bennünk van. A bennünk lévő isteni hit előszólítja 
mindazt, ami fizikailag nem látható, nem kézzel fogható. Vagyis, amit te nem látsz fizikailag, 
az a szellemi birodalomban már létezik, az már ott megvan, amit a hitünk alapján tudunk 
valóságba hozni. Tehát, amit te nem látsz fizikailag, az már a szellemi birodalomban megvan, 
ott már létezik, amit a hitünk alapján hozhatunk a valóságba. Így működik Istennek a hite 
bennünk, amit nem korlátoz az öt érzékszerv, mert elhiszi azt, amit nem lát. Tehát az isteni 
hit, ami bennünk van, az elhiszi azt, amit nem lát, és elő tudja szólítani a szellemi világból. 
Amikor hiszel az üdvösségben, akkor azt nem látod, ugye? Hiszel az üdvösségben, de nem 
látod. De elhiszed, hogy üdvözülsz. Ezzel együtt azt is elhiszed, hogy Jézus megváltott az 
ördög hatalmából és átkerültél Isten királyságába. Tehát az újjászületésben hiszel. Befogadtad 
Jézust a szívedbe! Ha nem hinnél, akkor nem lennél itt. De nem látod a fizikai szinten. Tehát 
az isteni hitet nem láthatod a fizikai szinten, csak akkor, ha majd az isteni hittel, ami benned 
van, azzal előszólítod azt, ami még nincs a valóságban. Hiszem azt, hogy megértitek, 
elgondolkodtak majd rajta, amit ma hallotok. Mert ez nagyon jó alapja az összes többi 
tanításnak, amit hallani fogtok ezután.   

Kolosse 1,13–14. 
13. Aki megszabadított minket a sötétség hatalmából, és általvitt az Ő szerelmes Fiá-

nak királyságába; 
14. Akiben van a mi váltságunk az Ő vére által, bűneinknek eltörlése; 
Tehát ezt nem látod fizikailag, ez szellemi dolog, amit most felolvastam. Ez az 

újjászületés. Ezt természetfölötti hittel tudod elfogadni, ami nem az öt érzékszerven keresztül 
alapul. Azt is hiszed, ahogy olvastam az Igében, hogy eltöröltettek a bűneid. Azt is elhiszed, 
hogy a bűneid eltöröltettek, mert ez az újjászületésben benne van. De a bűn szellemi részét 
nem látod, és azok eltörlését sem látod fizikailag, de szellemileg elhiszed. Tehát a valóságosat 
elhiszed, mert a szellemi világban ez valóságos. Elhiszed, mert ott már megvan. Befogadtad 
az Úr Jézust a szívedbe és ez az életedben valósággá válik, mert rajtad keresztül, a csele-
kedeteiden keresztül meglátszik. Igazából itt az eredendő bűnről van szó, mert az szellemi. 
Amit Ádám és Éva elrontott az Édenben. De Jézus ezt végleg helyreállította, végleg eltörölte, 
és ez szellemi dolog. Tehát meg vagyunk váltva, mégis vannak olyanok, akik figyelmen kívül 
hagyják ezt a kegyelmet, amit kaptunk és a saját erőfeszítéseikre és cselekedeteikre támasz-
kodnak. De abból nem jutnak el sehova a saját cselekedetből. A Galata 3,3-hoz lapozzunk. 
Tehát azt mondom, hogy ezt az isteni fajta hitet őrizzük a szívünkben és használjuk. Mert, ha 
már újjászülettünk, akkor használjuk ezt a hitet is és maradjunk benne. 

Galata 3,3. 
3. Ennyire esztelenek vagytok? Amit Szellemben kezdtetek el, most testben fejezné-

tek be? 
Mondhatjuk ezt úgyis, hogy hogyan lehetsz olyan ostoba, hogy miután üdvözültél és 

elkezdtél szellemben járni, ezt mégis fizikai hittel akarod folytatni? Mégis emberi hittel 
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akarod ezt véghezvinni? Ez így nem fog működni. Továbbra is Isten hitében kell járnunk, 
ahogy mondja a 2Korinthus 5,7. 

2Korinthus 5,7. 
7. Mert hitben járunk, nem látásban; 
Tehát, ha újjászülettél, akkor Isten Szellemének vezetését kövesd. Hagyjuk el a fizikai 

hitet, ami az öt érzékszerven alapul, meg kell tanulnunk Isten hitében járni, ami előszólítja a 
nem létezőt, mint meglévőket. Tehát Isten nekünk adta az Ő hitét, ami elérhető számunkra. 
Akik már újjászülettek, azok megkapták az isteni hit mértékét. A hit mértékről nem olyan 
régen tanítottam. A Róma 12,3. azt írja: 

Róma 12,3. 
3. Mert a nékem adott kegyelem által mondom mindenkinek közöttetek, hogy senki 

ne tartsa többre magát, mint kell, hanem józanul gondolkodjék, amint az Isten adta 
kinek-kinek a hit mértékét. 

Tehát Isten egyforma mértékben osztja az Ő hitét minden egyes újjászületett embernek. 
Ezért minden hívő az Istentől kapott hit mértéke szerint éljen. Senkinek nem adott többet, 
mint a másiknak. Egyformán adott mindenkinek. Nem azt mondja, hogy egy mértéket adott, 
hanem egyenlő mértéket. Nincs olyan, hogy valaki sokat kapott a hitből, a másiknak meg csak 
egy kicsi jutott. Minden újjászületett hívő ugyanazt a mértékű hitet kapta. Ez azt jelenti, hogy 
ugyanaz a hitmérték érhető el a számunkra, mint amit az akkori szolgálók, Pál, Péter, István, 
Fülöp és a többiek kaptak a korai egyházban, akikről olvasunk. Jézus kegyelme által mi is 
elnyertük az övékkel egyrangú hitet. Tehát ugyanazt a hit mértéket kaptuk, mint amit ők. A 
2Péter 1,1. igevers ezt igazolja is. Ez csak egy Ige az összes többi közül.  

2Péter 1,1. 
1. Simon Péter, Jézus Krisztus szolgája és apostola, azoknak, akik velünk egyenlő 

drága hitet nyertek a mi Istenünk, és Üdvözítőnk: Jézus Krisztus megigazítása által, 
Kaptunk, azt írja. Tehát egyenlő hitet nyertek. Már megnyerték. Ez azt jelenti, hogy 

megkaptuk azt a hitet. Ez már múlt idő. Megvan nekünk az már. Egyenlő drága hitet nyertünk 
ugyanazt, amit Péter is megnyert. Ugyanez a hit van meg benned is.  

Ennek folytatásaként beszélni fogunk nagy és kicsi hitről. Ez nem azt jelenti, hogy 
egyikünk több hitet kapott, mint a másik, nehogy összekeverjük. Hanem azt, hogy valaki ezt a 
meglevő hitet, ezt a hit mértéket milyen hatékonyan használja, milyen eredményesen 
használja, hogy egyáltalán használja-e, munkába állítja-e? Nagyon fontos arra figyelni, hogy 
használjuk az isteni fajta hitet. Amikor Jézus kis hitről, vagy nagy hitről beszélt, akkor arról 
beszélt – még egyszer elmondom –, hogy a meglévő hit milyen mértékben lett felszabadítva. 
Többféleképpen el lehet ezt mondani. Számunkra is fontos, hogy a meglévő isteni hitet mi-
lyen mértékben használjuk. Isten a hit mértékét mindenkinek egyformán adta, ezért ugyanaz a 
hit van benned is, mint ami Jézusban volt, meg a korai egyházban levőkben. Olvassuk el a 
Galata 2,20-as igeverset, amit a King James Biblia alapján fogok olvasni. 

Galata 2,20. King James fordítás 
20. Krisztussal keresztre vagyok feszítve, mégis élek, de nem én, hanem Krisztus él 

bennem, és azt az életet, amelyet most testben élek az Isten FiáNAK hitében élem, aki 
szeretett engem és Önmagát adta értem. 

Ha a mi Bibliánkat megnézed, ott úgy írja, hogy az Isten FiáBAN való hit által. Erről már 
beszéltem a múltkor. De ez a King James Biblia pontosabban fogalmaz, hogy az Isten 
FiáNAK a hite. Több fordítás is igazolja ezt: A Békés-Dalos fordítás, a Szent István Társulat 
Bibliája is, mindegyik Isten FiáNAK a hitéről beszél. És az a lényeg, hogy a görög eredeti is 
arról beszél. Tehát több fordításban megtalálható, hogy Isten Fiának a hitében élt Pál is. Pál 
Jézus hitével hatalmas győzelmeket tapasztalt meg, ezért példa lehet előttünk. Ahova csak 
ment, ott Isten jelenléte nyilvánult meg. Nézzük meg az Efézus 3,20-at.  

Efézus 3,20. 
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20. Annak pedig, aki véghetetlen bőséggel mindent megcselekedhet a bennünk mun-
kálkodó erő szerint, feljebb hogynem mint kérjük vagy elgondoljuk, 

Dicsőség az Úrnak! Bennünk van ez az erő. Az isteni hit erőt generál. Erő van az Igében. 
Erő van a hitben. Ha ezt a hitet használjuk, akkor olyan dolgot elérhetünk, mint amit el sem 
képzelünk, el sem gondolunk. Használnunk kell az isteni fajta hitet. Pál, aki győzedelmes 
életet élt, azt mondta, hogy azt az életet, amit testben élt, azt Isten Fiának a hitében élte – 
ahogy olvastuk az Írásban. Isten Fiának a hite által élt és szolgált. Pál tudta, hogy ő Isten 
hitével rendelkezik, amit a Damaszkuszi úton kapott meg. Ez nem az ő hite volt, hanem Isten 
ajándéka. Mert Pált a Damaszkuszi úton érintette meg az Úr és ott fogadta be Jézust. Te is 
használd Jézus hitét a mindennapjaidban, mert megkaptad az isteni hitet. Ez egy természet-
feletti hit, amely Isten ajándéka. Ha ebben az isteni hitben jársz, akkor a hited ugyanúgy fog 
működni neked is, mint Jézusnak, meg a korai egyházban élőknek, akik ebben hittek és ebben 
jártak. A Márk 9,23. nagyon jól leírja az Igét, amit Jézus mondott.  

Márk 9,23. 
23. Jézus pedig monda néki: Ha hiheted azt, minden lehetséges annak, aki hisz. 
Ha hiszel abban, hogy ez az isteni fajta hit van a szívedben, akkor használd! Ha nem 

működteted az isteni hitet, akkor csodákat sem fogsz látni. Nem fogsz változásokat látni az 
életedben, ha nem használod. Ahogy már mondtam, hogy az isteni hit nem emberi hit. Ne 
erőlködjünk ezen, ne a saját hitünket akarjuk használni erre. Az isteni hit nem emberi hit, nem 
az, amiben a világ jár, és nem az, amit a legtöbb ember hitnek nevez. A világ azt mondja, 
hogy van hitem, de ha nincs benne Jézus, akkor az ő hite semmi. Természetesen kell a te hited 
ahhoz, hogy az isteni hitben higgyél. De, ha befogadtad, benned van, és akkor már hiszel 
benne, csak munkába kell állítanod.  

1János 5,4. 
4. Mert mindaz, ami az Istentől született, legyőzi a világot; és az a győzedelem, amely 

legyőzte a világot, a mi hitünk. 
Ámen! Mert mi hittel fogadtuk el az isteni hitet, és az Istentől született az a hit, ami 

bennünk van, és az győzi le a világot. Ha kitartó isteni hited van, akkor az a világot legyőző 
hit, ami legyőzi a problémákat, a betegséget, a szegénységet, a magányt és győzelmet ad 
minden körülmény fölött, minden helyzetben. Istennél nincs lehetetlen. Azt írta az Ige, hogy 
minden lehetséges annak, aki hisz. Akkor ennek mindannyiunknak meg kell történnie. Ilyen 
az isteni hit.  

Te isteni hitben jársz? Megtapasztalsz olyan csodákat, mint Jézus, vagy azok a korai 
keresztények? Sokan azt mondják, hogy az akkor volt. De hát most is ugyanaz a hit van. Most 
is ugyanaz a Jézus van, akit a szívünkbe fogadtunk. Most is ugyanaz a megváltás. Az nem 
múlt el, az kétezer éve ugyanaz, és az is marad. Mi is ugyanúgy tudunk munkálkodni. Ha nem 
ez az isteni hit működik benned, és ha nem élsz át ilyen megnyilvánulásokat, akkor nem 
működik nálad kellőképpen ez az isteni hit. Ha újjászülettél, az nem azt jelenti, hogy nincs 
meg benned ez a hit, hanem azt, hogy nem minden esetben használod azt, nem abban jársz. 
Munkába kell állítani. Lehet, hogy sokan kérdezik, hogy hogyan? Meg lehet tanulni, ha Isten 
Igéjét gyakorlod. Az eddig említett Igékből azt láthatjuk, hogy minden újjászületett hívő 
rendelkezik ezzel a hit mértékkel. Ezért butaság lenne Isten Igéjével, és az abból származó 
hitel ellentétes dolgokat megvallani. Ismerd meg a hit alapelvét! Ami azt jelenti, hogy hiszel 
Isten Igéjében és megtanulod annak a működtetését, hogy a javadra tudd használni. A 
2Korinthus 4,13. leírja, hogy hogyan lehet a hitet működtetni.  

2Korinthus 4,13. 
13. Mivel pedig a hitnek bennünk is ugyanaz a szelleme van, amint meg van írva: 

Hittem és azért szóltam; hiszünk mi is, és azért szólunk; 
Ennek van utalása is, hogy mi a hit, mi az isteni hit. A Zsidó 11,1-ben, a Róma 10,10-ben, 

a Márk 11,23-ban, mind az isteni hit működése van leírva, hogy először hidd, és utána mondd 
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ki, valld meg, szóld ki a hitedet. Nagyon sokat beszélünk, és isteni hit van bennünk, és mégis 
kimondjuk a rossz dolgokat is. Azt mondjuk erre, hogy azt mondjuk ki, amit hiszünk. Akkor 
mit hiszünk? Meglátszik, ha valakivel beszélsz, hogy isteni hitben szól, vagy a saját hitét 
használja. Mert nem mindent hiszünk el, hogy meg tud történni, és sajnos kimondjuk a 
negatív dolgokat is rá. De hisszük azt, hogy amit eddig imádkoztunk az már mind megvan 
nekünk a szellemi világban és előszólítjuk a meglévőt a fizikai valóságba. Ámen!  

Befejező Igének a Zsidó 11,3-at olvasom. 
Zsidó 11,3. 
3. Hit által értjük meg, hogy a világ Isten Igéje (Rhema) által teremtetett, hogy ami 

látható, a láthatatlanból állott elő. 
Ez nagyon jól elmagyarázza azt, hogy amit nem látunk és előszólítjuk, a láthatatlanból elő 

fog állni, ahogy Isten a teremtéskor az Ő szavával megteremtette az Univerzumot, az embert, 
és mindent, ami létezik. Ugyanúgy mi is elő tudjuk szólítani a Jézus drága szent nevében. A 
2Korinthus 4,18-ban is írja Isten Igéje, hogy ne a láthatókra tekintsünk, hanem a láthatat-
lanokra, mert a láthatók ideig valók, a láthatatlanok pedig örökkévalók. Ámen!  

Ez egy kis bevezető volt, és ezt még folytatni fogjuk. Mert nagyon jó kis igesort lehet 
összeállítani és nagyon jó kis üzenetek ezek, hogy minél mélyebben megértést kapjunk a 
gyógyulás területén. Összehasonlítja az emberi hitet az isteni hittel. Fogtok róla hallani 
gyógyulás szempontjából. Nagyon jó kis tanítás lesz majd ebből még, több tanítás.  

Köszönöm, hogy meghallgattatok. Most Jézus nevében rátesszük a kezünket a zsebken-
dőkre. Köszönjük drága mennyei Atyánk, hogy az itt jelenlevő keneted betárolódik ebbe a 
szövetbe, a Jézus nevében. Köszönjük mennyei Atyánk, hogy ez az erő kiárad ezen a 
zsebkendőn keresztül, ahogy rátesszük a beteg testre és megtörik az iga a kenet miatt, és 
eltávozik a betegség és minden tünet, a Jézus nevében. Köszönjük, hogy teljes gyógyulást 
szólíthatunk elő arra a testrészre, a Jézus drága szent nevében. Ámen! 

 
Bor Ferenc: 
Hálaadással járulunk, Atyám, a Te szent színed elé. Köszönjük, hogy a Te Igédből meg 

tudhatjuk azt, hogy Te vagy a szívek vizsgálója, és látod, Atyám, a Te gyermekeid szívében 
milyen kívánságok vannak, és hisszük, hogy ezt Te nagy gyorsasággal beteljesíted, valóságba 
hozod azokat, mert hálaadással megöntözzük azokat, Jézus nevében. Örvendezünk benned, 
Atyám, mert a Te örömöd a mi erősségünk. Köszönjük, hogy veled együtt járhatunk. Köszön-
jük, hogy követhetjük a Szent Szellemed, a Szent Szellem vezetését, és meghallhatjuk az Ő 
hangját. Hálákat adunk a Te dicsőségedért, ami megláttatik rajtunk, és ez kedvessé tett ben-
nünket minden ember előtt, akármerre megyünk is. Köszönjük a nyitott szíveket, a halló fü-
leket, a látó szemeket, és a kijelentés, bölcsesség és a tisztánlátás szellemét árasztjuk ki min-
den ember felett, hogy megnyíljon a szemük a Te megismerésedre, a Jézus nevében. Ámen! 

Szeretettel köszöntelek benneteket! A mai üzenet címe: A szavaidban erő lakozik.  
Az Úr Jézus szavaival kezdjük, János 6,63: 
János 6,63. 68–69. 
63. A Szellem az, aki megelevenít, a test nem használ semmit: a beszédek, amelyeket 

én szólok néktek, Szellem és élet. 
68. Felele néki Simon Péter: Uram, kihez mehetnénk? Örök életnek beszéde van te-

nálad. 
69. És mi elhittük és megismertük, hogy Te vagy a Krisztus, az élő Istennek Fia. 
A most felolvasott Igéknek a lényege az, hogy Isten Igéje Szellem és élet. Ez van a 63. 

versben, a 68-ban pedig, hogy örök érvényű Isten beszéde. „Örök életnek beszéde” – így 
mondja az Ige. Isten Igéje nem halványul el, nem semmisül meg, örök érvényű. A Biblia az 
egyetlen olyan kinyomtatott könyv, amiben soha nem lesz változás. Minden törvényt időnként 
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változtatnak, változtatják a KRESZ-szabályokat, és mindenféle földi szabályt. Ezt figyeljétek 
meg! Egyedül Isten Igéje az, amire nem adnak ki módosítást.  

1. Kutatás 
A DNS szót már ismeritek, gondolom, az egy örökítő anyag a szervezetben. A kutatások 

szerint a DNS-t bizonyos szavak újra programozzák, illetve a molekuláira ugyanazok a 
szabályok érvényesek, mint a nyelvtanra. Ez számunkra egy új összefüggés, ugyanis a világ 
nyelvei különböző szabályok szerint működnek, továbbá a nyelvtani szabályok korszakonként 
változnak. Tehát a helyesírási szabályok is változnak az idő előrehaladtával. Az iskolában 
tanultuk a Halotti beszédet, ami kb. 1190-ben keletkezett, nagyon régiesnek tűnik a 
nyelvezete. Az első két sorára emlékszem még, így szól: „Látjátuk feleim szümtükhel, mik 
vogymuk: isá, por ës homou vogymuk.” Nagyon régies ez a nyelv, ma teljesen másképpen 
beszélünk. A DNS-t különféle hanghullámokkal bombázták egy kísérlet során, amelynek 
hatására, azok megváltoztak.   

A szavaink is egyfajta hanghullámok, ami szintén képes befolyásolni a DNS-t, a szerve-
zetünkben az örökítő anyagot. A változás előidézhető hanghatással. Az is logikusnak látszik, 
ha nem csak a saját örökítő anyagunkat, hanem a világ számos dolgát és menetét is befo-
lyásolhatjuk a szavainkkal. Ugyanis a hang minden irányban terjed, mint a víz, illetve a pára 
is ugyanezt a feladatot látja el. Mint közvetítő anyag, mindenhol jelen van víz vagy pára 
formájában. Ma reggel különösen harmatos volt a kert, mert erős volt a páralecsapódás.  

Például a zene hatására a vércseppek táncolnak és átrendeződnek. Ebből okulva a szavak 
teremtő erejével kapcsolatban, az Efézus 4,29. figyelmeztet bennünket: 

Efézus 4,29. 
29. Semmi romlott beszéd a ti szátokból ki ne jöjjön, hanem csak amely hasznos és 

szükséges az építésre, hogy kegyelmet adjon a hallgatóknak. 
Tehát semmi bomlasztó beszéd ne jöjjön ki a szánkból, hanem csak azokat szóljuk, ami 

építi a másikat.  
Szent-Györgyi Albert nevét, gondolom, már mindenki hallotta. Ő egy Nobel-díjas magyar 

professzor volt, és felfedezte, hogy a sejtek biokémiai folyamatai csak egy részét képezik a 
működésnek, mert azt valójában szellemi tényezők irányítják: hangrezgések, hanghullámok, 
energiák.  

2. Hinni 
A fentieket erősíti meg az, ahogy Charles Capps bibliatanítón keresztül szólt az Úr a 

szavaink fontosságáról. Tehát Isten szavait fogom tolmácsolni felétek. „Ha az emberek 
hinnének bennem, nem lenne szükség hosszú imákra. Elég lenne kimondani az Igét, és az 
megvalósítaná a kívánságainkat.”  

A Zsoltárok 103,20-at olvassuk el, mert itt meglátjuk, hogy hogyan működik: 
Zsoltárok 103,20. 
20. Áldjátok az Urat Ő angyalai, ti hatalmas erejűek, akik teljesítitek az Ő parancsa-

it, figyelmezvén az Ő Igéjének elhangzására. 
Hogyan működik a megvallott Ige? Az angyalok arra figyelnek, hogy mikor szóljuk az 

Igét. Közöttünk és az angyalok között a közös nevező az Ige, a kimondott Ige. Ha a 
problémáinkról beszélünk, akkor az angyalok nem tudnak mit kezdeni vele. Tehát, amikor 
kimondjuk Isten Igéjét, akkor a szellemi világ működésbe lép, és elkezd dolgozni azon, amit 
kimondtunk. Ez a háttere ennek az Igének.  

Folytatom Isten üzenetét: „A teremtő erőmet az Ige formájában adtam az embereknek. Egy 
ideje befejeztem már a teremtő munkámat, de az embereknek odaadtam a teremtő erőm 
könyvét, a Bibliát. A teremtő erőm még ma is ott van a beszédemben. Ahhoz, hogy az erőm 
működjön, az Igét hittel ki kell mondani.” Jézus ezt a fajta beszédet szólta a földi szolgálata 
során, és az Ige működött nála. Ma is ugyanígy fog működni Isten beszéde, amikor mi hittel 
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kimondjuk. De a működéshez az szükséges, hogy kimondjuk az Igét. Ez egy vetett magként 
működik.  

3. Alkalmazni 
Folytatom Isten üzenetét: „Az embereknek hátat kell fordítaniuk a passzivitásnak, és 

hatalmat kell venniük a gonoszság ereje felett, a beszédem által. A leghőbb vágyam az, hogy 
a népem jobb életet teremtsen magának az Ige által. Az Igém nem veszítette el az erejét attól, 
hogy egyszer már kimondtam. Ma is éppen olyan erőteljes, mint amikor azt mondtam: Legyen 
világosság! Ahhoz, hogy az Igém hatékony legyen, az embereknek azt ki kell mondaniuk, és 
akkor a teremtő erőm felszabadul, hogy megvalósítsa mindazt, amit hitben kimondunk.” 

4. Megragadni 
„A népem néma. A világot hallgatják, és úgy beszélnek, mint a világ. Miközben a 

körülményekre figyelnek, szem elől tévesztik az én beszédemet. Sőt, azt szólják, amit az 
ellenség. Ezáltal tönkreteszik a saját örökségüket a félelem és a hitetlenség romboló 
beszédeivel.” 

Nézzük meg a Jakab 3,2-t: 
Jakab 3,2. 
2. Mert mindnyájan sok dologban vétkezünk. Ha valaki beszédben nem vétkezik, az 

tökéletes ember, képes az egész testét is megzabolázni.  
Tehát a beszéd kulcsfontosságú! A szavaink kulcsfontosságúak! Ahogy teremtő erő van a 

kimondott szavainkban, ugyanúgy gonosz erő van az ellenség szavaiban, hogy rossz dolgokat 
hozzon létre azoknak az életében, akik ezt kimondják.  

Olvassuk a Márk 11,23-at: 
Márk 11,23. 
23. Mert bizony mondom néktek, ha valaki azt mondja ennek a hegynek: Kelj fel és 

ugorjál a tengerbe! és szívében nem kételkedik, hanem hiszi, hogy amit mond 
megtörténik, meglesz néki, amit mondott.  

Ez is a szavaink teremtő erejére irányítja a figyelmünket. Tehát mondani, mondani, 
mondani! Ebből hit fakad, a képzelőerővel meglátjuk, hogy mit szeretnénk elérni, és utána 
tudjuk valóságba szólítani.  

Azt mondja az Úr, hogy ne a világot kövessétek, hanem hitben járjatok, 1János 2,15: 
1János 2,15. 
15. Ne szeressétek a világot, se azokat, amik a világban vannak. Ha valaki szereti a 

világot, nincs meg abban az Atya szeretete. 
„Ne feledkezz meg arról, hogy az én beszédem örök élet!”, 1Péter 1,25: 
1Péter 1,25. 
25. De az Úr Igéje (Rhema) megmarad örökké. Ez pedig az az Ige, amelyet öröm-

üzenetként hirdettek néktek. 
Ezt a verset kapcsolhatjuk a bevezető Igéhez is, hogy Isten Igéje örök érvényű.  
„Higgyétek el, mondjátok ki, és ragadjátok meg azt, hogy az örömötök teljes legyen, és 

teljesek legyetek énbennem.”, János 15,11: 
János 15,11. 
11. Ezeket beszéltem néktek, hogy megmaradjon tibennetek az én örömem, és a ti 

örömetek beteljék. 
A mai üzenet utolsó pontja: 
5. Ördögzúzó 
Ehhez olvassuk el a Jeremiás 23,28‒29. igeverseket: 
Jeremiás 23,28–29. 
28. A próféta, aki álomlátó, beszéljen álmot; akinél pedig az én Igém van, beszélje az 

én Igémet igazán. Mi köze van a polyvának a búzához? azt mondja az Úr. 
29. Nem olyan-é az én Igém, mint a tűz? Azt mondja az Úr, mint a sziklazúzó pöröly? 



Krisztus Szeretete Egyház, Ságvár — Szeretettel várunk egy látogatásra: www.bekevar-portal.hu  

9/11 — Horváth Sándorné, Éva — Bibliahű tanítások: http://bekevar.fw.hu/sagvar-hang.htm  

Azt mondja itt Isten Igéje, hogy akinél van az én Igém.  
Mondjuk együtt a következő megvallást: Isten Igéje nálam van, a számban van, és amikor 

hittel megvallom, az szétzúzza a problémákat, mint egy őrlő kalapács. Ámen! 
Mert a pöröly kalapácsot jelent. Egy forgó eszközt, amely sok kalapácsból áll. Azt hiszem, 

hogy vidéken mindenki ismeri a kukoricadarálót. A csirkéknek kell ledarálni a kukoricát, és 
abban a kukoricadarálóban sok forgó kalapács van, és amikor ráengedték a kukoricát vagy 
más terményt, akkor a forgó kalapácsok ezt mind összezúzták. Ezeket a kalapácsokat nevezi a 
Biblia pörölynek.  

Isten Igéje egy másik szemszögből nézve olyan erővel bír, amely összezúzza az Ő kala-
pácsával a gondokat és a problémákat, terheket, és mindazt, amit az ördög próbál az embe-
rekre ráhelyezni. 

Régen az egyik vasárnapi tanításban hallottam azt a kifejezést, hogy ördögzúzó vagyok. A 
Róma 16,20-at nézzük meg, valószínűleg ismerjük már ezt az Igét, de el fogom olvasni egy 
másik fordításból is: 

Róma 16,20. 
20. A békességnek Istene megrontja a sátánt a ti lábaitok alatt hamar. A mi Urunk 

Jézus Krisztus kegyelme veletek. Ámen. 
Itt a „megrontja” szót emelném ki. Valószínű, hogy ezt az Igét mindenki ismeri, hogy a 

békesség Istene a lábunk alatt megrontja a sátánt, hamar. Ez a „megrontja” szó jelenti az 
eredeti szövegben, hogy összetőr, darabokra tőr és összezúz.  

Egy másik fordításból olvasom fel, ami így hangzik: 
Róma 16,20. Más fordítás 
20. A békesség Istene a sátánt, a ti lábaitok alatt, ahová ti helyezitek, összezúzza.  
A mi fordításunk azt mondja, hogy „megrontja”, de ez egy sokkal erőteljesebb szó, hogy 

„összezúzza”.  
Valljuk meg együtt: Én ördögzúzó vagyok! Hallelúja! 
Ebben a más fordításban hangsúlyos, hogy „ahová ti helyezitek” az ördögöt. Miután 

engedelmeskedünk Istennek, utána leszünk képesek ellenállni a legyőzött ellenségnek.  
Jakab 4,7. 
7. Vessétek hát alá magatokat az Istennek; álljatok ellen az ördögnek, és elfut (elme-

nekül) előletek. 
Nem a szomszédod fog ellenállni, és nem is a pásztorod fog ellenállni az ellenségnek, 

mindenkinek magának kell ezt megtenni. Ez kulcsfontosságú, mert így tudjuk a hatalmunkat 
gyakorolni! Nekünk kell megtenni ezt a lépést, hogy győzedelmes életet élhessünk. Ámen! 

Köszönöm, hogy meghallgattatok! 
 

Bor Ágnes: 
Mostanában én is a hitről gondolkodtam, és a Róma 10,17-et szeretném felolvasni: 
Róma 10,17. 
17. Azért a hit hallásból van, a hallás pedig Isten Igéje (Rhema) által. 
Itt most fizikai értelemben a fizikai fülünkkel, mindannyian halljuk az Igét. De itt ebben az 

Igében arról van szó, hogy halljuk meg az Igét a szívünk mélyén, hogy legyen kijelentésünk, 
mély megértésünk, belső megértésünk az Igéről. Mert a hit ebből az Igéből terem, ebből az 
Igéből jön elő, amiből kijelentésünk, megértésünk van. Az isteni fajta hitet az az Ige tudja 
megteremni bennünk, amiből megértést, kijelentést kaptunk. Rajtunk múlik, hogy ráállunk-e 
erre az Igére, és megtanulunk-e hitben járni, az Igén járni, isteni fajta hitben. Rajtunk múlik, 
hogy jelképesen szólva, tornáztatjuk-e a hitünket, tud-e növekedni bennünk ez a hit. Fontos, 
hogy még a nehéz helyzetek érkezése előtt már megtanuljunk megállni az Igén, mert így 
tudunk győztesen keresztülmenni a nehéz helyzeteken, és így tud érvényesülni az az Ige, ami 
azt mondja, hogy az Úr mindenkor diadalra vezet bennünket. Így tud érvényesülni az az Ige 
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is, amely azt mondja, hogy győzteseknél is többek vagyunk Jézus Krisztusban, aki az életét 
adta értünk, és megváltott bennünket. Ezért hálát adunk az Úrnak.  

Péterhez szólt Jézus, hogy „Jöjj!” És akkor Péter elindult a vízen, és a vízen járt. Fizikai 
értelemben Péter a víz felszínén járt, és ez egy csoda volt akkor. Szellemi értelemben Péter 
Jézus szaván járt, azon a szón, hogy „Jöjj!”, amit Jézus szólt Péter felé. Péter szívében ez egy 
kijelentett Ige volt, és ő erre az Igére, erre a szóra állt rá hittel, és ezen járt hittel, szellemi 
értelemben. Addig tudott Péter ezen a kijelentett szón járni hittel, amíg Jézusra figyelt, és 
amíg erre a kijelentett szóra figyelt, és kizárt minden mást a gondolatából és kizárt minden 
mást a figyelméből. Amikor elkezdett a láthatókra nézni, akkor elvesztette ezt a hitet, el-
vesztette a figyelmét, azt a figyelmet, amit addig Jézus szavára irányított, és így a láthatókra 
nézett, és süllyedni kezdett, bajba került. Így van ez a mi életünkben is, hogy amíg a ki-
jelentett Igére figyelünk, amíg a kijelentett Ige van a figyelmünk középpontjában, addig 
tudunk az Igén járni. Ha a láthatókra nézünk, a láthatókra figyelünk, akkor elveszítjük ezt a 
fajt hitet, és akkor természetes, látható dolgokon alakuló hit lesz bennünk. Ez már akadá-
lyozza Isten Igéjének a működését az életünkben, és akadályozza azt, hogy győzelemben 
tudjunk járni. Hálát adunk az Úrnak azért, hogy egyre több és egyre mélyebb kijelentést ad 
nekünk az Ő Igéjéből, és így a gondolatunkat egyre nagyobb mértékben be tudja tölteni a 
kijelentett Ige, amire rá tudunk állni hitben. Fontos, hogy megőrizzük magunkban, meg-
őrizzük a szívünkben, a gondolatunkban a kijelentett Igét. Így tudjuk megőrizni az isteni fajta 
hitet is a szívünkben, a gondolatainkban is, mert az is fontos, hogy a gondolatainkat is a 
kijelentett Ige és az isteni fajta hit töltse be. Amikor kijelentett Igét kapunk az Úrtól, ez isteni 
fajta hitet terem, és ez az isteni fajta hit tudja legyőzni a világot, a nehézségeket az 
életünkben. Ezért a győzelemért és a kijelentett Igékért és a növekedésért hálát adunk az 
Úrnak. Ámen! 

 
Horváthné Éva: 
Köszönjük drága mennyei Atyánk, hogy a mai napon is átadhattuk a Te üzenetedet, és 

nyitott szívek, halló fülek és látó szemek voltak előtted, Uram. Köszönjük, hogy befogadták a 
Te üzenetedet és elgondolkodnak, elmélkednek rajta, és gyökeret ver a szívükbe. Mélyen 
tanulmányozzák ezt és eredményeket fognak elérni az életükben és mások életében is. A 
Jézus drága, szent nevében, hálákat adunk ezért, Atyám. Ámen! 

 
Úgy folytatnánk a mai alkalmunkat, hogy együtt elmondunk egy imádságot. Befogadjuk az 

Úr Jézust, mert ez egy nagyon fontos dolog, mert mennyei örök életet kapunk ezzel, ami 
belépés a mennybe, egy útlevél a mennybe. Ezt most is együtt el fogjuk mondani, el fogjuk 
imádkozni, hittel és szívvel.  

Azt mondja az Ige, hogy szükség néktek újonnan születnetek. Ezt mondja Jézus 
Nikodémusnak, egy vallási vezetőnek, hogy szükség néktek újonnan születnetek, mert ha 
valaki nem születik újonnan, az nem láthatja meg Isten országát. Tehát az újjászületés a 
legfontosabb, hogy átlépjünk a mennyei királyságba.  

Azt írja Isten Igéje: 
Róma 10,9–10. 
9. Mert ha a te száddal vallást teszel az Úr Jézusról, és szívedben hiszed, hogy az Isten 

feltámasztotta Őt a halálból, üdvözülsz. 
10. Mert szívvel hiszünk a magigazulásra, szájjal teszünk pedig vallást az üdvösségre.  
Ez a Római levél 10. fejezetének a 9–10-es igeverseiben hangzik el, ez Pál apostol 

„Hiszekegy” imája. Fontos, hogy szívvel és hittel mondjuk ki. A szánkkal mondjuk ki, és ezt 
addig tudjuk megtenni, amíg itt vagyunk a földön. Tehát be kell fogadni az Úr Jézust a 
szívünkbe. Ez nagyon fontos! 

Ha hisszük, hogy Jézus Istennek a Fia, akkor ezt be tudjuk a szívünkbe fogadni. 
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Kérlek benneteket, hogy álljatok fel, és tekintsetek Jézusra, és imádkozzunk!  
 
Mondjátok utánam: 
Hiszem, hogy Jézus Istennek Fia. 
Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért, a Biblia tanítása szerint. 
Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból, az én megigazulásomért. 
 
Kérlek, Jézus legyél az én Uram!  
Legyél az én Megváltóm! 
Legyél az én Gyógyítóm! 
 
Jézus, Úrrá teszlek az életem felett. 
Te vagy az én Uram. 
Te vagy az én Megváltóm. 
Te vagy az én Gyógyítóm.  
Meg vagyok váltva. Újjászülettem Krisztusban.  
Az Ő drága szent vére minden bűnömet eltörölte, és megtisztított minden bűntől. 
Ez az igazság, mert Isten Igéje igazság, Jézus nevében. Ámen! 
 
A mennyei Atya azt mondja az Igéjében, a Lukács evangélium 11,13-ban, hogy ha Jézus 

nevében kéred Tőle az Ő Szent Szellemét, akkor Ő örömmel odaadja neked. Ezért egy 
imádságot erről is mondunk, és ezzel a Szent Szellemet fogadjuk be. 

Drága mennyei Atyám, a Te Igéd alapján, Jézus nevében kérem Tőled a Szent 
Szellemedet! Töltsd be a szívemet a Szent Szellemmel. Keresztelj meg a Szent Szellemmel!  

Köszönöm, mennyei Atyám, hogy minden imámat meghallgatod és megválaszolod. 
Ezért hitben vallást teszek: megkeresztelkedtem a Szent Szellemmel, betöltekeztem, 

beteljesedtem, teljes lett a szívem a Szent Szellemmel. Ennek jeleként nyelveken fogok 
imádkozni, ahogy a Biblia tanítja, ahogy a Szent Szellem adja a kiejtést. Köszönöm, drága 
mennyei Atyám. Köszönöm, Jézus. A Szent Szellem örökké bennem és velem marad, és 
elvezet minden igazságra. Ámen! Halleluja! 
Köszönjük a drága mennyei Atyának, hogy Ő él és itt van közöttünk, itt van bennünk, itt van 
fölöttünk, és körbevesz minket az Ő szeretetével, jóságával és védelmével! Ámen! 

 

* Az idézett Igék a KSZE revideált Bibliából származnak, amely a King James kiadás számozását követi. 

A függőleges vonallal jelzett részek más fordításból származnak. 

 

 


